
  

PROTOKÓŁ Nr XLVI.2022 

przebiegu XLVI sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

w dniu 20 maja 2022 r. 

 

1. Otwarcie Sesji 

XLV sesja Rady Dzielnicy Nowe Miasto zwołana została przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

zgodnie z § 100 ust. 1 pkt 1 uchwały nr IV.13.2015 Pełniącego Funkcję Rady Miasta z dnia 22 stycznia 2015 r. w 

sprawie Statutu Dzielnicy Nowe Miasto (Dz. Urz. Woj. Lubus. poz. 159). 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. Początek 

obrad godzina 14:00. 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Jerzy Żetecki - przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto.  

W sesji uczestniczyli: 18 radnych na stan Rady – 21 radnych (lista obecności w załączeniu),  p. Sebastian 

Jagiełowicz – przewodniczący Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Klaudia Baranowska – dyrektor Departamentu 

Dzielnicy Nowe Miasto, p. Paweł Wawryk – kierownik Biura Dzielnicy. 

Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych 

przewodniczący obrad p. Jerzy Żetecki poinformował, że posiedzenie Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto jest 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk. 

2. Porządek obrad 

Przewodniczący obrad p. Jerzy Żetecki przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego w zakresie wsparcia 

seniorów na 2022 rok – druk nr 318; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu 

obywatelskiego – druk nr 319. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad. 

Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności jej obrad, przewodniczący obrad p. Jerzy Żetecki poinformował, że 

porządek obrad z projektami uchwał został radnym doręczony.  

Po przedstawieniu porządku obrad p. Sebastian Jagiełowicz – przewodniczący Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto   

przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych – druk nr 320. 

Głosowania nad zmianami porządku obrad: 

Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza – przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia 

innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych – druk nr 320.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 18 radnych. Wyniki 

głosowania: za zmianą – 18 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
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Porządek obrad po zmianach  

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego w zakresie wsparcia 

seniorów na 2022 rok – druk nr 318;  

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu 

obywatelskiego – druk nr 319; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych – druk nr 320. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad. 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach Rada Dzielnicy przyjęła jednogłośnie w wyniku jawnego głosowania 

wymaganą bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu udział wzięło – 18 radnych. Wyniki głosowania: za – 18 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących 

– 0 głosów. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zwrócił się z zapytaniem do sekretarza obrad czy zostały zgłoszone uwagi do treści 

protokołu ostatniej sesji Rady Dzielnicy, a zgłoszone uwagi przysłane e-mail przez radnego p. Krzysztofa 

Wołczyńskiego są dołączone do protokołu. Protokół został przyjęty większością głosów w głosowaniu jawnym.  

W głosowaniu udział wzięło – 18 radnych. Wyniki głosowania: za przyjęciem – 14 głosów, przeciw – 0 

głosów, wstrzymujących – 4 głosy. 

 

4. Podjęcie uchwał     

4.1. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego 

w zakresie wsparcia seniorów na 2022 rok – druk nr 318.  

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

Opinie komisji: 

Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 

Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

Głosowanie – druk nr 318: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLVI.318.2022 w sprawie opinii o projekcie uchwały  

w sprawie ustanowienia programu osłonowego w zakresie wsparcia seniorów na 2022 rok – druk nr 318 – podjęła 

jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 18 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

4.2. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

projekt budżetu obywatelskiego – druk nr 319. 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 
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Opinie komisji: 

Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych – opinia pozytywna. 

Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej – opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

Głosowanie – druk nr 319: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLVI.319.2022 w sprawie opinii o projekcie uchwały w 

sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego – druk nr 319 – podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 18 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

4.3. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie utworzenia innej lokalizacji 

prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych – druk nr 320. 

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

Radny p. Paweł Towpik stwierdził, że tworzenie odrębnych klas dla dzieci z Ukrainy będzie powodowało jeszcze 

większa asymilację tych dzieci. Pozostali radni podkreślili, że należy dążyć do tworzenia klas mieszanych, by nie 

izolować dzieci z Ukrainy, których rodzinny pozostaną w naszym kraju. 

Opinie komisji: 

Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych – opinia pozytywna. 

Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej – opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

Głosowanie – druk nr 320: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLVI.320.2022 w sprawie opinii o projekcie uchwały w 

sprawie utworzenia innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych – druk nr 

320 – podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 17 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 1 głos. 

 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji w związku z tym prowadzący obrady p. Jerzy Żetecki przeszedł  

do następnego punktu obrad. 

6. Sprawy różne. 

Radny p. Roman Rekut poinformował, iż otrzymał pismo od mieszkanki sołectwa Zawada, jako przewodniczący 

Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej w sprawie drogi na ul. Zawada-Kwiatowa wraz z zdjęciami stanu 

tej że drogi zwłaszcza po opadach deszczu. Mieszkańcy mianowicie zwracają się z prośbą o interwencję w tej 

sprawie, odpowiedź z Departamentu Zarządzania drogami gdzie zostało przekazane pismo z prośba o odpowiedź, 

stwierdzono, iż w tym roku nie ma już środków na dodatkowe poza zaplanowanymi w budżecie wydatkami, możliwe 

są jedynie doraźne naprawy poprzez wyrównywanie lub uzupełnieniem tłucznia. 

Radni zapytali o sytuację z Przychodnią w sołectwie Ochla, radna p. Dorota Bojar stwierdziła, że jest dobrej myśli  

i po wygranym przetargu Przychodnia zacznie w końcu funkcjonować. 
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Wrócił temat braku odpowiedzi na interpelacje radnego P. Krzysztofa Wołczyńskiego, który zarzucił jako 

Przewodniczącemu Zarządu p. Sebastianowi Jagiełowiczowi brak konsekwencji w działaniu by wyegzekwować od 

organów, którym przekazano interpelację w ramach ich kompetencji uzyskać na nią odpowiedź. 

Głos zabrał radny p. Paweł Towpik z prośba o ponowienie wniosku o kilka miejsc parkingowych Ochli złożonego  

w roku 2019, w ramach akcji „Tysiąc miejsc parkingowych” w związku z barkiem odpowiedzi od trzech lat w tej 

sprawie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto, zakończył obrady o godz. 

15.00.  

 

 

 

 

  Protokołowała                                 Sekretarz obrad          Przewodniczący 

                             Rady Dzielnicy  

……………….                                   ……………….                                                  ………………… 

Sylwia Bartkowicz                             Janina Mała              Jerzy Żetecki 


